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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Patrick De Meersman    

• Willy Van Mol     

• Leen De Valck    

• Nicky Keppens    

• Sarah Van der Straeten    

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Katrien Meeus   

• Johan Deleu     

Verontschuldigd 

• Erik Gyselinck   

• Danny Merckx  

• Theo Gevers   

• Mark Vandeperre   

• Peter De Smedt   

• Els Van Gucht 

 

 

  

 

Verslag vergadering adviescommissie Sport 

 

Datum: donderdag 21 april 2022 
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Agenda 

• Goedkeuring verslag dd 25/10/21 
• Info adviezen  
• Nieuwe ledenlijst (welkom Els Sanders) 
• Financieel overzicht 2021 
• Herwerking huishoudelijk reglement sportkamp 
• Vanuit sportdienst: G-sportdag, coronanoodfonds, lijst erkende 

sportverenigingen/organisatiecomités, basketpleintje Hof ten Hemelrijk, bosloop, Opwijk zonder 
Grenzen, 10.000 stappen,... 

• Vanuit college/Schepen van sport: stavaza Vetweyde 
• Navraag interesse/mogelijkheden groepsuitstap AC sport 2022 
• Variapunten  

 

 

Agendapunt: Goedkeuring verslag dd 25/10  

Er zijn geen opmerkingen op het verslag van 25/10/2021. Het verslag wordt unaniem goedgekeurd.  
 

Agendapunt: Info adviezen   

Advies subsidiereglement werd gevolgd door college.  
Opmerking over gecontacteerde club: behouden wat was, met vermelding dat ze hun vzw in orde moeten 
zetten. Ze hebben hiervoor tot het einde van het jaar.  
 
Goedgekeurde adviezen zijn steeds terug te vinden op de website van de gemeente Opwijk.  

Agendapunt: Nieuwe ledenlijst (welkom Els Sanders)  

We verwelkomen Els Sanders als nieuwe lid van de adviescommissie. Zij vertegenwoordigt EMO.  

Agendapunt: Financieel overzicht 2021  

Volmacht van onze bankrekening werd in orde gemaakt. Nicky Keppens is onze nieuwe penningmeester. 
Nicky mailt nog naar de gemeente om te vragen naar de jaarlijkse bijdrage. Veel activiteit is er niet op onze 
rekening. De kosten van de bank zelf zijn wel vrij hoog (54 euro/jaar). Dat is meer dan 10% van onze 
subsidie. 
 
We hebben een zicht- en spaarrekening. Is dit nog nodig, vraagt Nicky zich af? 
Vorig jaar 3 onkosten: attentie leden commissie  (week van de vrijwilliger), rouwkrans Freddy, cadeau baby 
Sarah.  
 
Willy heeft ook volmacht op onze rekeningen. Zouden we geen 3 mensen volmacht geven? Dan hebben we 
meer zekerheid als er plots iemand wegvalt.  
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Agendapunt: Herwerking huishoudelijk reglement sportkamp  

Katrien mailde op voorhand enkele documenten door. Belangrijkste zaken: 
- Opsplitsing in leeftijden. Vanaf 12 jaar wordt dit kamp georganiseerd door 2 externe organisatie (1 

sportieve partner vanuit BCO en 1 musicalkamp). Deze gaan geëvalueerd worden.  
- Aantal inschrijvingen verminderd.  

 
Volgende opmerking wordt naar voren gebracht: begin januari dien je al in te schrijven voor komend jaar. 
Patrick stelt voor om inwoners van Opwijk een voorrangsperiode te geven. Nu is dit nog niet nodig omdat de 
kampen nooit volzet waren. Dit probleem zou zich echter in de toekomst wel kunnen stellen, aangezien mensen 
nu lang op voorhand moeten inschrijven. Katrien vult aan dat er slechts 2 kinderen van buiten de gemeente 
ingeschreven waren in de vorige vakantieperiode. Ze neemt deze opmerking mee naar de toekomst.  
 
De commissie vindt voorgelegde herwerking prima. Geen verdere opmerkingen.  

Agendapunt: Nieuws vanuit sportdienst  

G-sportdag: Vond plaats begin februari. Er waren 35 deelnemers. Alles is goed verlopen. De sportdienst 
bekijkt de mogelijkheid om in het najaar nog een G-dag te organiseren. 
 
Coronanoodfonds: Nog dikke 22.000 euro over om te verdelen. Dossiers moeten ingediend worden tegen 
30 juni. De sportdienst is tevreden over de diversiteit in de aanvragen en denkt ook dat deze formule 
tegemoet komt aan de noden.  
 
Lijst erkende (sport)verenigingen: Katrien heeft de lijst vernieuwd. Er is een nieuwe aanvraag in behandeling 
(dartsclub ‘Onder ’t Dak’). De commissie geeft een positief advies.  
 
Basketbalplein HTH wordt “gepimpt”. Dit zal gedaan worden door gemeentelijke diensten. De gemeenteraad 
moet dit dossier nog goedkeuren.  
 
Scholenveldloop is veranderd naar ‘bosloop’ in overleg met de scholen. Elke school kan een bepaalde dag 
gebruikt maken van dit parcours. Er wordt bekeken of er meer differentiatie kan komen en of uitbreiding 
mogelijk is. Voor de sportdienst is dit wel intensiever omdat men nu 3 of 4 weken moet opvolgen. Er was 
afgelopen schooljaar wel wat vandalisme, jammer genoeg.  
 
Opwijk Zonder Grenzen: We beperken ons tot 28 ploegen dit jaar, er worden 7 spelletjes voorzien. Er zijn 
een 30-tal vrijwilligers nodig om dit in goede banen te leiden. We zoeken er nog. Vrijwilligers mogen zich 
melden bij de sportdienst. Inschrijvingen worden pas opengesteld als er voldoende vrijwilligers zijn. Ook 
mensen die een halve dag beschikbaar zijn, mogen zich aanmelden.  
 
10.000 stappen: Langzaamaan komen de wegwijzers in het straatbeeld om de inwoners te motiveren meer 
te motiveren. Ook aan de scholen komen er zaken (vb. hinkelpad ‘elke stap telt’). Er worden ook nog 
wandelingen uitgestippeld door de sportdienst, affiches worden verspreid, beweegbordjes,… De komende 
maanden zal je dus zeker nog zaken zien verschijnen in het straatbeeld !  
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Agendapunt: Nieuws van College/Schepen van Sport   

Dossier Vetweyde: studiebureau dat in januari werd aangeduid heeft een voorontwerp gemaakt. Johan volgt 
de tijdlijn nauw op. Er is momenteel wel wat achterstand. Het bestek kan bijvoorbeeld nog niet opgemaakt 
worden, er moet eerst een werkgroep samengesteld worden (vertegenwoordigers verenigingen + 
gemeente) om het voorontwerp te bespreken. De intentie was om dit uiterlijk te doen tegen 30 juni. Deze 
klankbordgroep zou dan pas begin juli de 1e keer samenkomen. Nadien kan het bestek opgesteld worden. 
Sommige vergaderingen waren moeilijk digitaal te organiseren, dit speelt ook mee in de opgelopen 
vertraging.  
 
Mark stelde via mail nog een vraag m.b.t. de financiën van dit project. Katrien heeft hem via mail een 
antwoord op deze vraag bezorgd.  
 

Agendapunt: Navraag interesse/mogelijkheden groepsuitstap AC sport 2022   

Voorstel Johan: 6-daagse van Gent 
Voorstel Willy: Memorial Van Damme 
 

We denken nog eens na.       Voorstellen zijn nog welkom tegen de volgende vergadering!  

 

Variapunten: 

Kampioenschap voor Opwijkse Wielertoeristen: in het reglement staat dat dit in samenwerking is met de 
adviescommissie sport. Dit is in werkelijkheid niet echt het geval. Seingevers of andere vrijwilligers mogen 
zich steeds melden aan de sportdienst.  
 

 
Meer aanwezigheid op volgende vergaderingen is zeker gewenst, zeker wanneer er adviezen 
gevormd moeten worden. Indien je niet aanwezig kan zijn, is het ook wenselijk om je voorafgaand 
aan de vergadering te verontschuldigen.  
 

 

 

Verslag: Sarah Van der Straeten  
 
 

Datum volgende vergadering: Wordt later bepaald 

 

 


